
Protokoll fra det konstituerende styremøte 
Tirsdag 29. august 2023 

Sted: Hos Christer Salvesen på Ullerøya   

Til stede: Inger Lise Syversen, Grethe Andersen, Bjørn Holter, Svein Heggem, Christer 
Salvesen, Anne Martinsson, Astri Bjercke og Ulrik Thorsrud Ibsen (på teams) 

Forfall: Ingen 

Møtet begynte med en presentasjonsrunde, der alle fortalte litt om seg selv og sin 
tilknytning til Brekkestø. 

Saksliste: 

1. Godkjenning av protokoll fra årsmøte 11. juli 2023.  
Protokollen ble gjennomgått og etter tilføyelser og noen korrigeringer ble 
protokollen enstemmig godkjent. 
 

2. Konstituering av det nye styret. 
Svein Heggem, nytt styremedlem ble valgt som leder (har vært medlem av styret 
før). Fastboende på Brekkestøsletta. 
Ulrik Thorsrud Ibsen styremedlem, fortsetter som økonomiansvarlig og kasserer, ikke 
fastboende i nedre Brekkestø. 
Astri Bjercke varamedlem, ble ny sekretær med ansvar for protokollføring. Ikke 
fastboende i Naudesund 
Inger Lise Syversen styremedlem, fortsetter som representant for arbeidsgruppen i 
styret. Fastboende på Brekkekjær. 
Grethe Andersen styremedlem og fastboende i nedre Brekkestø 
Bjørn Holter styremedlem og ansvarlig for Brekkestø Vel sin hjemmeside? 
Fastboende på «torvet» i Brekkestø. 
Christer Salvesen, nytt styremedlem, ikke fastboende på Ullerøya. 
Anne Martinsson, nytt varamedlem og fastboende på Brekkestøheia. 
 

3. Virksomhetsplanen for 2023-2024 
Virksomhetsplanen vil bli gjennomgått på neste styremøte. 
 

4. Eventuelt 
Grethe tok opp noen saker angående nedre Brekkestø: 
- Sanden under veien i Brekkestø etter kiosken, er vasket ut. Store steiner faller 

ned på stranden og resulterer en stor dump på veien. Eksosanlegg på biler, stor 
som små slås ned i veien. 

- På dampskipsbrygga mangler 7 dekk i kjettingsfeste. Et stort trailerdekk på 
hjørnet av brygga, henger i en liten stump. 

- Det offentlige toalett på brygga lukter vondt og er ikke presentabelt for turister. 



- Et rekkverk på kortsiden av toalettet er borte. Grethe følger opp saken og tar 
kontakt med Lillesand kommune. 

Inger Lise har i høst påtatt seg ansvar for å hente ut batteriene fra hjertestarteren, 
som henger på brygga. Det er gjort. 

 

Referent Astri 

  

 

 

 

 

 

 
 
Neste styremøte: Mandag 30. oktober 2023, klokka 19.00 på Brekkeskjær. 

Referent Astri Bjercke 

 
 
 
 

 


